
 
 
 
 
 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Waalwijk, 
Postbus 10150 
5140 GB Waalwijk 
 
 
Waalwijk,  17 maart  2011 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex. art. 37 Reglement van Orde. 
 
 
 
Geacht college, 
 
Toen bekend werd dat de voormalig directeur beleid en projecten gedetacheerd zou worden bij 
projectontwikkelaar Roozen van Hoppe bouw en projectontwikkeling heeft onze fractie daar 
schriftelijke vragen over gesteld.  
U heeft daarop geantwoord per brief op 4 november 2010. 
De beantwoording is overigens ook gepubliceerd in het Brabants Dagblad naar aanleiding van het 
persbericht d.d. 18 oktober 2010. 
 
Vraag 2 en antwoord  was toen; 
 
Vraag 2 Zijn er geen problemen te verwachten gezien de combinatie van uren, 26 uur bij de 
projectontwikkelaar en 10 binnen het gemeentelijk apparaat. 
 
Antwoord: In een gesprek met de projectontwikkelaar zijn duidelijke afspraken gemaakt over de door 
de heer Smits te verrichten werkzaamheden. De heer Smits zal bij de inlener worden belast met 
werkzaamheden op projecten in andere gemeenten waar de betreffende projectontwikkelaar actief is. 
Wij verwachten geen problemen omdat de kaders waarbinnen wij bij de verdere ontwikkeling van 
Haven Zeven en de (gedeeltelijke) revitalisering van haven 6 met de project ontwikkelaar 
samenwerken, heel helder zijn.  
 
Deze beantwoording was voor ons een reden om u het voordeel van de twijfel te geven. 
 
Helaas moeten wij nu constateren dat er signalen uit de markt komen dat de heer Smits binnen de 
gemeente Waalwijk en met name bij ontwikkelingsprojecten (o.a. de revitalisering van de haven) als 
medewerker van Roozen van Hoppe bouw en projectontwikkeling werkzaam is. 
Hij heeft zelfs in het Brabants Dagblad een uiteenzetting gegeven van de plannen die deze 
projectontwikkelaar heeft met de omgeving van de Sluis en de haven. 
 
Dit is voor ons een reden om u de onderstaande vragen te stellen; 
 

1. Zijn er met de heer A. Smits en met zijn inlener bindende contracten gemaakt over de  
werkzaamheden de hij mag verrichten. 
 

2. Is het op basis van die (eventuele) contractbreuk mogelijk om alle banden met dhr. A Smits te 
verbreken? 
 

3. Indien verbreking van de banden niet mogelijk is ,wat gaat u dan ondernemen om verdere 
bemoeienissen van de heer Smits met de projectontwikkelingen in de gemeente Waalwijk te 
voorkomen. 

 
 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 



 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
Namens de fractie van de ChristenUnie, 
 
Leo van Helden 
 

  
 


